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Ooit was ik het jongste Brugse raadslid en ik heb steeds voluit aan de debatten deelgenomen en 

mijn werk gedaan. Als vice-stafhouder en als stafhouder 2013-2015 heb ik de balie nog beter 

leren kennen. Zo is ook bijzonder duidelijk dat slechts een veel professionelere structuur het 

mogelijk zal maken voor de balie om verder te beantwoorden aan de nieuwe evoluties in de 

maatschappij. Daarbij houdt de balie best zelf het roer in handen. Ik heb dus meteen hard 

meegewerkt aan de fusie balie West-Vlaanderen, als lid van het ‘orgaan’ en als voorzitter van de 

juridische commissie. Dit werk wil ik volgend jaar verder zetten. Daarbij moet de nieuwe balie 

niet de grootste gemene deler zoeken, maar steeds het beste. En dit kan slechts met grote 

diplomatie en luisterbereidheid voor elkaar. Mijn enthousiasme om daaraan mee te werken 

blijft onverminderd. En daarbij zou ik ook de verbinding willen vormen tussen onze balie en de 

AV OVB. 


